



## Włodzimierz Kulej

Polen/Poland

Geboren 1955 in Polen. Kunstmaler und Professor an der Jan Długosz-Akademie in Częstochowa. Ausstellungen: 31 Einzel- und 110 Gruppenausstellungen. Preise und Auszeichnungen: 1985 Auszeichnung im V. R. Pomorski-Wettbewerb für Malerei, BWA – Art Gallery, Kattowitz (PL). 1987 dritter Preis und Stipendium des Kultusministeriums im J. Spychalski-Wettbewerb für Malerei, BWA Poznań (PL). 1988 Grand Prix im Festival der polnischen zeitgenössischen Malerei, BWA Szczecin (PL). 1991 Hauptpreis des Kultusministers in der I Triennale der SACRUM-Kunst, BWA Częstochowa (PL). 1993 Preis des Bürgermeisters der Stadt Częstochowa im Bereich der Kultur für Gesamtschaffen. 1997 Auszeichnung im II Jesienny Salon Plastyki (Herbstausstellung der bildenden Kunst), BWA in Ostrów Świętokrzyski (PL).

Born in 1955 in Poland. Artist, painter and professor at the Jan Długosz University in Częstochowa. Achievements: 31 solo exhibitions, 110 collective exhibitions. Awards and honourable mentions: 1985 Honourable mention at the 5th R. Pomorski Polish Painting Contest, BWA – Art Gallery, Katowice (PL). 1987 3rd Award and Grant of the Ministry of Culture and Grant at the J. Spychalski Painting Contest, BWA Poznań. 1988 Grand Prix of the Festival of Polish Contemporary Painting, BWA Szczecin. 1991 Main Award of the Minister of Culture and Art at the 1st Triennial of Art SACRUM, BWA Częstochowa. 1993 Award of the Mayor of Częstochowa City for Lifetime Achievements in the field of culture. 1997 Honourable mention at the 2nd Jesienny Salon Plastyki (Autumn Salon of the Fine Art), BWA Ostrowiec Świętokrzyski (PL).



Ohne Titel I, 2011, Mischtechnik auf Leinwand, 130x200 cm  
Without Title I, 2011, mixed media on canvas, 130x200 cm